

## 海外航线十二月品牌特惠 + 闪惠

### 😊 十二月品牌特惠

#### 七折优惠

- 预订时间：2018年12月05日 - 2018年12月26日
- 航次时间：2019年1月5日及之后出发的海外航次
- 优惠详情：所有宾客享船票七折

### 😊 十二月闪惠

#### 双12大促

- 预订时间：2018年12月01日 - 2018年12月15日
- 航次时间：2019年1月01日及之后出发的海外航次
- 优惠详情：高达300美元/舱的现金立减

航程	内舱/海景	阳台	套房
5晚及以下	\$50	\$75	\$125
6晚及以上	\$75	\$200	\$300

#### 预订须知:

1. 适用上述促销后的优惠价按照实时汇率，以人民币价格确认结算
2. 促销遵从先立减后打折的原则
3. 优惠适用于以实时价格确认的新的散客预定。享受本活动的预订，必须保证每一间预订舱房所有客人的姓名及相关预订信息自预订之日起至航次结束保持不变；如有改变，则该舱房不再享受本促销活动，价格替换为当时系统的实时价格
4. 品牌特惠可与闪惠同享
5. 促销仅针对船票价格, 所有船票以外费用, 比如港务税费等均不参与且须额外支付
6. 只收取单人船票的单人房型，活动金额也相应减半
7. 船上消费抵用金以美元计价，没有现金价值且不可被兑换成现金，不可转送或赌场兑换，在航程的最后一晚晚上10点过期
8. 价格和优惠视实际情况而定且可能随时变动或撤销，恕不另行通知

- 9. 儿童相关特惠，儿童须12岁及以下且为第三或第四人
- 10. 皇家加勒比保留最终解释权

## ROW December Brand Offer + Flash Sale

### Ⓜ December Brand Offer

#### **30% OFF**

- Booking Window: December 5, 2018 – December 26, 2018
- Sailing Window: All ROW sailings departing on or after January 5, 2019.
- Offer details: All guests 30% Off

### Ⓜ December Flash Sale

#### **Double 12**

- Booking Window: December 01 – 15, 2018
- Sailing Window: All ROW sailings departing on or after January 01, 2019
- Offer details: Up to \$300/cabin instant savings

Sailing Length	Inside/Ocean View	Balcony	Deluxe
5N and less	\$50	\$75	\$125
6N and more	\$75	\$200	\$300

#### **Terms & Conditions:**

1. Price & Promotion will be confirmed in RMB based on the floating exchange rate
2. Discount is applied after savings
3. Offer applies to new individual bookings confirmed at prevailing rates. All names and other booking information cannot be changed after booking creation, otherwise guests will be illegible to enjoy the promotion and replaced by the prevailing rate at that time
4. Brand offer in combinable with flash sales
5. Promotion apply to cruise fare only. All the other charges including but not limited to taxes, fees and port expenses are additional and apply to all guests.
6. Single room which only charges single cruise fare, enjoy half of the promotion amount

7. Onboard Credits are in U.S. Dollars, have no cash value, are not redeemable for cash, cannot be transferred, cannot be redeemed in the Casino and will expire if not used by 10:00pm on the last evening of the voyage
8. Prices and offer are subject to availability and change without notice, capacity controlled, and may be withdrawn at any time
9. All Kids related promotion is for 3rd guests and higher guests who are 12 years or younger
10. Royal Caribbean reserves the right to final interpretation